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Tříkrálové setkání Pražské družiny 10. ledna 2024  „Celnice“ 
 

 Přítomno 10 bratrů, 7 sester – viz prezenční listina 
 

 
 

 Po přivítání sestrou rádkyní Amálkou jsme dnešní setkání zahájili chvíli po 16té  hod první 

slokou Junácké hymny. 
 

 Poté Amálka požádala o minutu ticha za bratra, který nás opustil v prosinci minulého roku 

- byl to člen naší družiny bratr Slavoj Chodounský – Robin (†5. 12. 2023 - bylo mu 96 let). 

 Přečetla hezké, inspirativní citáty: 

„ Dopřej si čas na úsměv, je to cesta ke štěstí. Dopřej si čas na smích, je to hudba 

duše“                                  Dáša Housková vánoční přání 

„Až ti bude úzko, otoč se čelem ke slunci. Všechny stíny budeš mít za zády.“    
      Jan Werich  

„Učte se ze včerejška, žijte pro dnešek, doufejte v zítřek.“ 

      Albert Einstein 
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 Poté Amálka přivítala nové členy, o které se rozšířila naše družina: sestra Kateřina 

Janoušková, bratr Pavel Coufal, bratr Václav Obadálek – všichni 3 se nám představili.  

 Získali jsme tak další členy, kteří si zaslouží být v našem oddílu. 
 

    
 

Zároveň jsme se seznámili s návrhem 2 nových 

členek; má-li někdo další návrh, prosím dodejte 

nejpozději na únorovou schůzku. 
 

 Amálka popřála k narozeninám lednovým 

jubilantům.  

    2. 1. - sestra Adéla Čapková  

    7. 1. - bratr Jindřich Valenta – Vlk  

         11. 1. - bratr Pavel Coufal – Chobot 

         14. 1. - bratr Vojtěch Janoušek 
 

 Předala pozdravy od členů, kteří nechodí na 

setkání, buď ze zdravotních důvodů, nebo z důvodů pracovního vytížení.  
 

 Informovala o člence ses. Aleně Šedivé - Aje, která tento rok dovrší 100 let, ale už delší 

dobu (min. 15 let) o ní není žádná informace. Kdyby někdo věděl, prosíme o kontakt. Sestra 

Amálka zkusila vypátrat na různých institucích její poslední adresu, bohužel marně. Nabízí se 

otázka, zda sestra Šedivá ještě žije.  
 

 
 

 Dále následovala volná diskuse. Amálka chtěla vědět,  jak  jsme strávili vánoční svátky a 

konec roku. A my jsme vyprávěli a vyprávěli, ale naše povídání se stočilo i k „bolestem 

některých z nás“ na téma „dnešní skauting“.  Diskuse to byla velmi vzrušená a sestru rádkyni tak 
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rozhodila, že úplně zapomněla rozdat své letošní PF dárečky, na které došlo proto až při odchodu. 
 

 
 

 Ukončili jsme Skautskou večerkou v Gilwellském kruhu.  
 

Další únorová schůzka bude opět zde na Celnici v úterý 13. února v 16:00 hodin. 
  

 Protože jsme byli včas informováni, že na Celnici neteče voda – zamrzlé potrubí, všichni 

jsme donesli flašku pitné vody a tak nic nebránilo, abychom si jako vždy nad horkým čajem a 

kávou pochutnali nad občerstvením, o které se postaraly Amálka s Madlou. Sice jsme museli 

použít papírové kelímky, abychom nenašpinili nádobí, ale nijak nám to nevadilo. 
 

       

  Zapsala:  Madla 

       

  Doplnila: Amálka   

       

  Foto: Derviš 

 

 

 

 

 

 

Doplnění br. Kamzíka (při sestavení zápisu): 
 

Nekrolog br. Chodounského, bývalého tajemníka br. náčelníka Plajnera, je velmi poučný -  viz: 

https://so-novinky.obadalek.cz/wp-content/uploads/2024/01/Nekrolog-br.-S.-Chodounskeho.pdf . 

https://so-novinky.obadalek.cz/wp-content/uploads/2024/01/Nekrolog-br.-S.-Chodounskeho.pdf

